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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 026-02/21-01/12  
URBROJ: 2170-01-09-10-21-18 
Rijeka, 26. listopada 2021. godine 

 
ZAPISNIK 

S 28. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 26. listopada 2021. (utorak) održana je 28. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,30 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Filip Jakovac, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 

 
Usvajanje zapisnika s 27. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Dnevni red 
 
1. Usvajanje Izvješća o provedbi programa-eko akcije VMO Kozala „Za našu Kozalu“ 
2. Razno 

 
Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević uvodno je obavijestio sve prisutne o uspješno realiziranom 
programu - eko akciji VMO Kozala „Za našu Kozalu“. Uz štićenike Prihvatilišta za beskućnike 
„Ruže Sv. Franje“, učenike, njihove roditelje i nastavnike OŠ Kozala te ostale zainteresirane 
građane, eko akcija je provedena na čitavom području MO Kozala.  
Svi sudionici zadovoljni su programom VMO Kozala koji je uspješno ostvaren i ove godine, uz 
prigodnu zakusku za sve sudionike po završetku programa u organizaciji Crvenog križa, a u 
skladu sa postojećim mjerama vezanim uz bolest COVID-19. 
 
Zaključak: Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 

AD 2/1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević obavijestio je sve prisutne o zaprimanju dopisa i tablice o 
obrađenim prijedlozima malih komunalnih akcija za 2022. godinu od strane ZKD-a i izrazio 
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svoje nezadovoljstvo vezano uz njihovo obrazloženje koje se odnosi na komunalne akcije pod 
rednim brojevima 53., 54. i 55.  
 

53 Građevinsko i hortikulturno 
uređenje Volčićevog trga (iskop u 
unutarnjem obodu trga, iza 
zaštitnih betonskih gljiva, te 
sadnja adekvatnog 
mediteranskog bilja u isti) 

ZKD   Zahtjev nije prihvatljiv!  Za 
realizaciju traženog potrebna je 
izrada sveobuhvatne projektne 
dokumentacije, koja uključuje i 
prometno rješenje, te ishođenje 
građevinske dozvole jer 
konačno uređenje trga treba 
obuhvatiti širu zonu trga 
sukladno DPU kao jedinstveni 
zahvat u prostoru. Ne može se 
financirati iz sredstava 
prioriteta. 

54 Postava klupa i stolova za 
sjedenje te koševa za smeće 
unutar Volčićevog trga 

ZKD   Zahtjev nije prihvatljiv!  Za 
realizaciju traženog potrebna je 
izrada sveobuhvatne projektne 
dokumentacije, koja uključuje i 
prometno rješenje, te ishođenje 
građevinske dozvole jer 
konačno uređenje trga treba 
obuhvatiti širu zonu trga 
sukladno DPU kao jedinstveni 
zahvat u prostoru. Ne može se 
financirati iz sredstava 
prioriteta. 

55 Sadnja crnogoričnog stabla 
(jela/smreka) početne visine 2 do 
2 i pol metra rasta do 30 cm 
godišnje na sredini Volčićevog  
trga 

ZKD   Zahtjev nije prihvatljiv!  Za 
realizaciju traženog potrebna je 
izrada sveobuhvatne projektne 
dokumentacije, koja uključuje i 
prometno rješenje, te ishođenje 
građevinske dozvole jer 
konačno uređenje trga treba 
obuhvatiti širu zonu trga 
sukladno DPU kao jedinstveni 
zahvat u prostoru. Ne može se 
financirati iz sredstava 
prioriteta. 

 
Smatra kako se, nakon cjelokupnog dogovora koji je do ovoga trenutka postojao između VMO 
Kozala i nadležnih gradskih službi, išlo suprotno svim očekivanjima te da je poslano 
obrazloženje neistinito. Njegovo mišljenje dijele i ostali članovi VMO Kozala i slažu se kako je 
potrebna hitna reakcija i očitovanje nadležnima po navedenome.  
Predsjednik Sanjin Matijević daje prijedlog očitovanja direktno gradonačelniku, njegovim 
zamjenicima te predsjednici Gradskoga vijeća, a nakon zaprimljenog odgovora svi zajedno će 
razmotriti daljnje korake. 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

AD 2/2 
Tajnica MO Kozala Erika Valić obavijestila je sve članove kako se je prema zahtjevu članice 
VMO Ines Mijić putem Mjesnoga odbora uputila žalba na ponašanje obrtnika koji u Brajšinoj 
ulici ima mehaničku radionu za popravak motora te koji neodgovorno „ostavlja“ navedene 
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motore po kvartu. U međuvremenu stigla je i informacija u obliku dopisa od strane Komunalnog 
redarstva kako su se po navedenom problemu pokrenule aktivnosti. Naime, djelatnici 
komunalnog redarstva obavili su kontrolu te na lokalitetima u Brajšinoj, Baštijanovoj i Ulici Ante 
Kovačića pronašli dvadesetak tehnički neispravnih i neregistriranih motocikala i skutera. Na 
vozilima koje je bilo moguće identificirati ostavljene su obavijesti o prekršaju s priloženom 
uplatnicom, a podaci o navedenim vozilima dostavljeni su MUP-u i Centru za vozila Hrvatske 
radi dobivanja informacije o vlasnicima vozila za koja će komunalni redar donijeti rješenje o 
uklanjanju s javne površine. Preostala vozila uklonit će se kao otpad sa javne površine po 
donesenom rješenju.  
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno primljena na znanje. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


